

《单词百科:suddenly是什么意思?suddenly怎么发音?suddenly的解释和用法》

英语单词suddenly是什么意思?suddenly怎么读?suddenly怎么发音?简答网为您整理了suddenly的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



suddenly怎么读

suddenly的读音:[' s ʌ d ə n l i]

suddenly的意思

1、adv.意外地, 忽然地;出乎意料;霍然;

suddenly的近义词

1、**abruptly** adv.突然地;意外地;(言谈举止)唐突地;陡起地;

2、**all of a sudden** 突然地, 突如其来地, 猛然地;恍;

- 3、**dead** adj. 死去的;完全的;无感觉的;呆板的;
- 4、**hastily** adv. 匆忙地, 仓促地;匆猝;草草;率尔;
- 5、**headlong** adv. 快速地;头朝下地;轻率地;

suddenly的双语例句

- 1、She had always seemed friendly until suddenly she began to show her teeth.

她看起来是客客气气的,一旦脾气发作起来,就张牙露齿不那么客气了.

- 2、Suddenly a huge chasm opened in the earth.

大地突然裂开,形成一道深坑.

- 3、Four days after setting out , while the Titanic was sailing across the icy waters of the North Atlantic, a huge iceberg was suddenly spotted by a lookout.

启航四天后,泰坦尼克号在穿过北大西洋多冰的海域时,了望员突然发现了一个巨大的冰山.

- 4、Suddenly he heard a rustle in the peony pavilion and someone sighing deeply.

他忽闻有人在牡丹亭畔长吁短叹.

- 5、Why should she have criticized him , he wondered. Then he suddenly saw the light and began to feel relieved.

“她干吗要批评我呢?”他想到这里豁然开朗,心情也舒展了.

- 6、Suddenly Jack shouted that he had lost five pounds.

突然杰克大喊他丢失了五英镑.

- 7、An idea suddenly struck me.

我忽然想到一个主意.

- 8、She started running towards the street but suddenly doubled back to the house.

她出发向大街跑去,但是突然掉头向屋子跑去.

9、It's safest to keep a good distance behind in case the car in front suddenly stops.

最安全的办法是在后面保持相当一段距离,以防前面的汽车突然停车.

10、In the afternoon it rained suddenly.

下午天突然下雨了.

11、He was suddenly caught in the full beam of a searchlight.

他突然被探照灯照中而暴露无遗.

12、He suddenly dropped his habitual banter.

他突然不再像往常一样开玩笑.

13、Suddenly the man brought a gun out and threatened the driver with it.

那男子突然掏出手枪威胁司机.

14、Paula frowned, suddenly wary.

宝拉皱了皱眉头,突然警惕起来.

15、Suddenly an idea rushed into my head, "Why not ask Uncle Mark for help?

”我突然想到了一个主意 “为什么不请马克大叔帮忙 呢?”

16、He suddenly cried out that the storehouse was on fire.

他突然叫道仓库着火了.

17、At first I didn't catch on, then I suddenly saw the light.

始而不解,继而恍然.

18、Mary suddenly appeared in the doorway.

玛丽突然出现在门口.

以上是简答网为您整理的suddenly怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关

于suddenly的用法

、suddenly的释义、suddenly的相关
详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/suddenly>

